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Аннотация 

В статье «Исследовательская компетентность педагога: технология 

мыследеятельности» изложены актуальные вопросы образования, связанные со 

структурой исследовательской компетенции. Рассмотрена  ее связь с ориентировочной 

основой деятельности, которая представлена в виде операционно-описанной 

стратегии. Проанализирована возможность использования стратегии ориентации в 

проблемном пространстве для исследования объектов образовательной 

действительности. В качестве примера показано проектирование эффективной 

технологии формирования умений учащихся.   
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 Researching competence of the teacher: technology of mind activity 

 The article annotation 

 ―Researching teacher‘s competence: the mind activity technology‖  

 actual educational problems and questions  connected with structure of the researching       

competence are represented. 

 The connection between main orienteering activity and competence is researched. It‘s 

represented as an operating – described strategy. There has been analyzed the possibility of 

using this strategy in a problem area for the researching of the real educational objects. 

 A project of efficient foundation students‘ skills was shown as example. 
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